
Geachte Voorzitter, Burgemeester, Wethouders, Griffier, Ambtenaren en Leden 
van de Gemeenteraad van de Gemeente Aalsmeer, waaronder dus ook 
Vrouwentroost en Kudelstaart.  

Commissieleden en kijkers thuis en hier. 

  

In de bestuursrapportage wordt op pagina 31 voorgesteld om bijna 1.5 miljoen 
euro vrij te maken voor de restauratie van Fort Kudelstaart.  

Tevens een bedrag voor “juridische kosten.” 

En dan is er sprake van €70.000 voor een externe projectmanager. 

  

Dankbaar maak ik gebruik van deze paar minuten om mijn financiële ervaringen 
met de eigenaar, directeur van Zeilfort Kudelstaart, M de Liefde te delen.  

De Liefde is de Bruikleenhouder in de jaarlijks te verlengen 
Bruikleenovereenkomst. 

 

Vervolgens heb ik aantal kritische vragen over de bedragen die aan u, de 
gemeenteraad, worden gevraagd in de bestuursrapportage. 

  

Ik heb gewerkt bij Zeilfort als Havenmeester sinds april 2022. Hiervoor ben ik 
nooit betaald geweest, we praten hier over 550 uur.  

Op 1 maart 2023 vertelde de Liefde mij tijdens een officieel gesprek dat hij het 
geld, dat betaald was door de vaste ligplaatshouders over periode Zomer 2023, 
dus aanstaande zomer, volledig had gebruikt voor het betalen van openstaande 
advocaat rekeningen.  

Tevens vertelde hij dat hij nog meer dan een ton aan openstaande advocaat 
facturen had.  

Zijn juridische gevechten met de Raad van State, Marine Service Aad van der 
Ploeg en overige buren zijn prijzig en kansloos gebleken.  

De Liefde vertelde dat hij de komende vijf jaar de haven low budget ging runnen, 
met minimale service aan de ligplaatshouders.  

Tevens vertelde hij dat hij bij “die Gemeentemensen” geld ging vragen voor 
onder andere “Running Costs”.  

Op basis van welke overeenkomst hij dacht dat hij daar enig recht op zou 
hebben is volstrekt onduidelijk.  

 

Publiekelijk beschikbaar zijn de financiële jaarcijfers van Zeilfort Kudelstaart BV, 
ik begrijp van accountants dat deze jaarcijfers wijzen op een verschrikkelijke 
situatie, en dat al enkele jaren.  

De man in de straat noemt een dergelijk bv en persoon al snel financieel “Blut”. 

  

Tevens is wel gebleken dat De Liefde ook “blut” is wat betreft levensvatbare 
plannen voor het Fort Kudelstaart.  



Een en ander kunt u waarschijnlijk teruglezen in verslagen van bijvoorbeeld een 
gesprek medio februari 2023 tussen De Liefde en enkele gemeente ambtenaren 
waaronder de heer Wilschut. Dit verslag is nooit gepubliceerd. Misschien dat de 
Raad daar om kan vragen.  

De Liefde vertelde mij dat al zijn plannen in dat gesprek waren neergesabeld, op 
basis van vergunningen-problematiek. 

 

Tevens verteld De Liefde dat zijn broer Robert de Liefde, overgevlogen uit 
Turkije, in het gesprek met de heer Wilschut, aan de ambtenaren werd 
voorgesteld als “financier”.  

Robert de Liefde is eigenaar van Level International, 

http://www.level-international.com. 

Bezoek graag de website, toehoorders, en vorm uw eigen mening alstublieft.  

De gemeente is misschien volgens de Wet ter Voorkoming van Witwassen en 
Financieren van Terrorisme verplicht om aan te tonen dat directe en indirecte 
financiers in Gemeente eigendommen, zich NIET bezig houden met witwassen?  

En wat denkt u van de wet BIBOB? 

  

Terug naar de bestuursrapportage:  

Ik begrijp dat het Fort in stand gehouden moet worden voor de toekomst.  

Maar waarom zijn er externe projectmanagers voor nodig?   

Exact wiens juridische kosten zijn dit? 

En met wie zit deze partij in juridisch conflict?  

En hoe is dit conflict te voorkomen?  

Of versneld te beëindigen?  

 

€70.000, Hoeveel interim managers denkt u daarvan te kunnen werven?  

In mijn kringen is gespeculeerd dat een deel van het bedrag bedoeld is als een 
soort bijstand uitkering voor De Liefde, wat hij noemt “running costs”. Hoe denkt 
u hierover? 

  

Ik heb uit eerste hand genoeg gehoord en gezien om mij af te vragen:  

Wensen velen van u nog steeds door te gaan met Zeilfort Kudelstaart BV en 
Martijn de Liefde, terwijl u eigenlijk wel weet dat dit een holle financiële 
constructie is sinds het vertrek van de 100 procent professionele investeerder 
Stegenga van SebaldInvest? 

Het wordt tijd dat de gemeenschaps-geldverspilling stopt en de bevolking van 
Kudelstaart, Vrouwentroost en Aalsmeer het Fort van nabij kan bewonderen.  

Ik noem dit toegang krijgen tot  

“Dorpspark Fort Kudelstaart.” 

 

Hartelijk dank. 

http://www.level-international.com/


Drs Adriaan J.A. Breukel  
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